

Benefits with Added Benefits!

As a member of the **Atlantic Canada Health Care Coalition Society (ACHCCS)**, you and your dependents are eligible for the MHCSI Preferred Supplementary Pharmacy Benefit Program.

Here's how:



Shop our Preferred Pharmacy Network and get up to \$3 coverage per prescription*

* Some conditions and exceptions apply



Enjoy discounts on front store purchases



Earn AIR MILES® Reward Miles on your purchases*

*Where allowed by law, some restrictions apply

Not enrolled yet?

For enrollment/program information please contact MHCSI

1.888.686.6427 | mhcsi.groupadmin@mhcsi.ca

Living with diabetes?

We can help. Talk to your PPN pharmacist!

Ask us how the latest information and technology can help you better manage diabetes



Register today to stay connected on COVID-19 vaccine updates

Save Now with this exclusive offer for ACHCCS members



Get **25 AIR MILES® Bonus Miles** when you spend \$50 or more in a single transaction.*

SAFEWAY **THRIFTY FOODS** **FOODLAND** **Sobeys** **IGA** **Lawtons DRUGS**

*Offer expires June 30, 2021. Valid at participating Sobeys, Lawtons Drugs, Safeway, Thrifty Foods, Foodland or Western IGA locations in Canada. Not available at FreshCo or IGA Quebec. Coupon must be presented at time of purchase with AIR MILES Card. Offer expires after a single use unless otherwise stated and cannot be used in combination with any other spend offers in a single transaction. Minimum spend must be spent in a single transaction and excludes taxes, delivery charges, bill payments, rental fees, gift cards, postal products and services, Western Union products and services, prescriptions, non-prescription pharmacy services, tobacco products, lottery, deposits, environmental charges, liquor, fuel, Tim Horton's, Starbucks, McCafé products and other goods and services which are non-discountable or excluded by law. *TM Trademarks of AM Royalties Limited Partnership used under license by LoyalOne, Co. and Sobeys Capital Incorporated.



To redeem, have cashier scan in-store. 0-61923-86642-3

CLICK HERE to subscribe to receive exclusive offers and news from MHCSI

Services administered and delivered by MHCSI. For more information visit www.mhcsi.ca. MHCSI Preferred Provider Network (PPN) Pharmacies include:



Des avantages pleins d'avantages!

À titre de membres de la **Atlantic Canada Health Care Coalition Society (ACHCCS)**, vous et vos personnes à charge êtes admissibles au programme de prestations privilégiées d'assurance médicaments complémentaire du MHCSI.

Voici comment :



Faites vos achats dans notre réseau de pharmacies privilégiées et obtenez une couverture pouvant aller jusqu'à 3 \$ par ordonnance*.

* Certaines conditions et exceptions s'appliquent.



Profitez de rabais sur vos achats en magasin.



Accumulez des milles de récompense AIR MILES^{MD} avec vos achats*

* Là où la loi le permet; certaines restrictions s'appliquent.

Vous n'êtes pas encore inscrit?

Pour en savoir plus sur l'inscription ou le programme, veuillez communiquer avec le MHCSI.
1 888 686-6427 | mhcsi.groupadmin@mhcsi.ca

Vous souffrez de diabète?

Nous pouvons vous aider. Parlez à votre pharmacien du réseau de pharmacies privilégiées.

Découvrez comment les dernières technologies et les informations les plus récentes peuvent vous aider à mieux gérer votre diabète.



Inscrivez-vous dès aujourd'hui pour recevoir des mises à jour concernant l'administration du vaccin contre la COVID-19

Économisez maintenant grâce à cette offre exclusive pour les membres de la ACHCCS



Obtenez **25 AIR MILES^{MD} en Prime** lorsque vous dépensez 50 \$ ou plus en une seule transaction*.

SAFEWAY **THRIFTY FOODS** **FOODLAND** **Sobeys** **IGA** **Lawtons DRUGS**

*Offre valable jusqu'au 30 juin 2021. Valable dans les pharmacies Lawtons, les magasins Sobeys, Safeway, Thrifty Foods, Foodland et les magasins IGA de l'Ouest du Canada participants. Offre non valable dans les magasins FreshCo ou IGA du Québec. Présenter le bon et une carte Air Miles au moment de l'achat. L'offre n'est valable qu'une seule fois, sauf indication contraire, et ne peut être combinée à aucune autre offre de dépenses en une seule transaction. Le montant minimal doit être dépensé en une seule transaction et exclut les taxes, les frais de livraison, les paiements de factures, les frais de location, les cartes-cadeaux, les produits et services postaux, les produits et services de Western Union, les ordonnances, les services de pharmacie, les produits du tabac, les billets de loterie, les dépôts, les frais environnementaux, les vins et spiritueux, l'essence, les produits Tim Horton's, Starbucks, McCafé et les autres produits et services non remboursables ou exclus en vertu de la loi. Marque de commerce et marque déposée d'AM Royalties Limited Partnership, utilisées en vertu d'une licence par LoyaltyOne, Co. et Sobeys Capital inc.



Pour échanger les points, rendez-vous au caissier de numériser votre carte.

Services gérés et fournis par le MHCSI. Pour en savoir plus, visitez le site www.mhcsi.ca. Les pharmacies du réseau de fournisseurs privilégiés du MHCSI comprennent :

